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Zápis ze schůzky SRPŠ 

05.09.2023 

1. Zahájení, prezence  
2. Hospodářské záležitosti  
3. Příspěvek ředitele školy  
4. Diskuse  
5. Závěr  

 
 

1. Úvod, přivítání, prezence  
2. Hospodářské záležitosti 

 Stav účtu k 31.08.2023 činí 340 344 Kč (částka, která se doplňuje za PS, učebnice  
a další věci, které platí sdružení). Částka zhruba kolem 550 tis. Kč (po refundacích). 

 Sběr papíru za cca 38 tis. Kč 

 Členské příspěvky: návrh 400 Kč/ rok – bezhotovostně. Hlasování o výši příspěvků: 
100 % přítomných souhlasilo se zvýšením příspěvku na 400 Kč/ rok. 

 Zhodnocování financí u KB: Jednání s KB pro IČ – nabízí termínované vklady 
(3měsíční výpovědní lhůta). 

 QR kód: zůstaneme u stávající formy placení příspěvků, tj. bezhotovostní platba. 
Možnost použití QR kódu z Bakalářů (prověřit funkcionalitu). 

 Poslání sdružení: podporovat školu při větších investičních akcích (do budoucna 
kolárna, na dvoře již realizována velká učebna, nákup keramické peci, přispívá se na 
zahraniční zájezd žáků, podpora školního časopisu, odměny pro žáky, dary pro 
absolventy, pořízení pracovních sešitů pro děti, atd.). 

3. Příspěvek ředitele školy 

 Nových pedagogických zaměstnanců je 8. 

 Pí uč. Majtanová – nový zástupce ředitele pro 2. stupeň. 

 Čtyři první třídy.  

 O prázdninách proběhla běžná údržba. 

 Máme kolem 30ti ukrajinských žáků, funguje kurz českého jazyka pro cizince. 

 Projekt „Šablony“ – platí se z toho vzdělávání. Sociální pedagog má na starosti obědy 
pro děti (Nadace manželů Tykačových) – obědy zdarma pro děti ze sociálních rodin.  

 Doučování dětí bude probíhat formou placených kroužků. 

 Na škole nejsou zavedená speciální covidová opatření.  

 Konzultace budou probíhat přes rezervační systém SIRS. 

 Přihlašování do kroužků přes SIRS od 18.09.2023 od 20 h. 

 Vzkaz ze školní jídelny: paní kuchařky se na děti těší, orientace na kuchyni českou 
v letošním školním roce. 

 Český Rozhlas přijede točit reportáž o cenách obědů. Naše školní jídelna platí za jednu 
z nejlepších školních jídelen v Hradci. 

4. Diskuse:  

 Zřízení kolárny. 

 Milada Cup. 

 Akce „Putování za sluníčkem“ 16.09.2023. 
5. Závěr:  

 Návrh příští schůzky: 21.05.2024 
 

   
V Hradci Králové 05.09.2023  
 
Zápis sepsala: Ing. Kateřina Kolářová  
Ověřila: Vendula Novická 
 


